



Ågerup og Omegns Landsbyråd
as+jcp 22. maj 2024

Bestyrelsesmøde onsdag den 15. maj kl. 19.00-21.00 hos Klaus

Til stede: Taghrid, Ulla, Irene, Klaus, Jens, Anita

Afbud: Esben

Referat

1. Valg af ordstyrer Klaus
2. Valg af referent Anita
3. Godkendelse af dagsorden
4. Velkommen til Taghrid og Ulla - navnerunde med præsentation
5. Opfølgning på seneste møde, jf. <https://www.aool.dk/bestyrelse>. Bilag
Å'et vi prøver med en belønning hvis det bliver ordnet
Afløser for Rikke i trafikudvalget. Der er kommet to nye medlemmer af trafikudvalget og Esben vil gerne være tovholder
Oprensning af mosen: vi forsøger at få bestyrelsen for boligselskabet til at gå med i en fælles ansøgning om bidrag udefra.
6. Opfølgning på generalforsamling. Referatet afventer dirigentens godkendelse, men vedlægges i udkast. Bilag
Jens kører til Jacob og får godkendt referatet.
Hvordan får vi fat i de sidste medlemmer, der ikke betaler? Der er sendt en mobilpay anmodning til dem, vi har mobilnummer. 11 har betalt anmodningen.
Irene og Jens kontakter dem der mangler betaling
Er der faktisk flere indbrud i området? Jens undersøger sagen
7. Konstituering af bestyrelsen
 - Kasserer. Hidtil Klaus genvalgt
 - Referent. Hidtil Anita genvalgt
 - Kommunikation. Hidtil Jens genvalgt
 - Trafik. Hidtil Rikke, nu ledig - Esben overtager
 - Arrangementer og lokal udvikling: Hidtil Irene - genvalgt. Taghrid og Anita hjælper til
 - Etnisk forum: Hidtil Irene genvalgt. Taghrid og Anita hjælper til
 - Kildemoseparkudvalget: Jens og Irene fortsætter
 - Hundeskoven: Irene
 - Rekruttering af nye medlemmer: Hidtil Carsten, nu ledig. Klaus har skrevet en flyer som kan sættes op på Å'et. Ellers er vi alle på. Jens har delt flyers ud, det har givet et nyt medlem. Vi spørger alle, dem vi kender og tror vil være medlem.
 - Andre faste opgaver? nej
8. Henvendelse med opfordring til at støtte "Forslag om at forbedre vores lokale vandmiljø i Roskilde kommune". Del af Hove å, Gundsømagle Sø samt Salvadparken, sammenlægges til en "grøn kile". Bilag
Vi vil overordnet gerne støtte ideen. Jens melder tilbage
9. Orientering fra formanden og nedsatte arbejdsgrupper
 - a. Formand og næstformand

- i. Landsbyfilm. Optagelser 21.5. Sponsor til tekstning søges (Jens)
- ii. Indvielse ved Gundsømagle Sø 1.6 kl. 9. Aktivitetsudvalg sørger for proviant, borgmesteren kommer og holder tale. Vi må låne Østrupgårds p-plads. Der bliver to guidede ture, en for nørder og en for børnefamilier. Der skrives en plakat (Jens).
- iii. Frist for tilmelding til fjernvarme udskudt til 1.7. Varmecaféer afholdt to gange i april. Første gang med pæn tilslutning, mere sparsomt anden gang. Boligselskabet tæller ikke så meget som vi havde regnet med. Vi kan ikke gøre mere nu.
- iv. Askebæger til Kildemoseparken i beton: Jens har støbt et, der bør kunne holde
- v. Årsmøde Veje og Grønne områder. Referat er rundsendt. Det ene ønske er allerede blevet opfyldt (forkørselsret ved chikane på Gundsøllevej er vendt)
- vi. Kasketter med logo. Formanden vil gøre en indsats for at få et tilbud. Følger via mail. Vi skal bruge cirka 20 stk. Besluttet at nu gør vi det
- vii. Business Nord netværksmøde 11. juni Poul Erik har lovet at køre et år mere
- viii. Ekstra meddelelser: Sportsfest. Vi deltager lørdag 17.8 kl. 13-17, bl.a. med premiere på landsbyfilm og mulighed for at møde landsbyrådet. Kan vi finde en konkurrence?
Skt. Hans der kommer den nye leder fra Lindebjergskolen Kasper og holder båltale - arrangementet arrangeres sammen med spejderne

b. Trafikudvalg. Jens Der har været møde med kommunen, jf. ovenfor

c. Aktivitetsudvalg. Irene. Det kører. Efterårsprogram planlægges senere

d. Etnisk Forum. Irene

e. Kildemoseparkudvalget. Jens

- FORS har henvendt sig omkring samarbejdsaftale. De har bedt om dokumentation for vores udgifter - Der er sendt regnskab med bilag

Der er nogen der har holdt lejr. En har henvendt sig til Jens om at det så lidt farligt ud. Jens gik derned og talte med dem. De havde brændt vores bænke, de er blevet bedt om at være med til at sørge for nye bænke sammen med Daniel (Jan Danielsen). Hvis de kommer pænt og hjælper, så prøver vi at samarbejde med dem om noget de kunne tænke sig

Deres flasker var pænt samlet og ikke smadret.

10. Orientering fra kassereren om Landsbyrådets økonomiske status

(Aktuel status vedlagt som bilag)

- a. Skilte for gang og cykelruter. Revideret budget Revideret budget 69.300 opbrugt. (Friluftsrådet). Afregning afventer opstilling af skilte langs ruten. Susanne er i dialog med kommunen om den helt præcise placering. Vi mangler godkendelse til opsætning af skiltene fra kommunen. Der skal tjekkes i ledningsregisteret om der ledninger
- b. Forbedring af publikumsfaciliteter, Gundsømagle Sø. Bevilget 100.000 (Kommunen) Brugt 87.794,50 Der er lidt tilbage til brug – prioriteres til aktiviteter for børn
- c. Integrationsaktiviteter 2024. Bevilget 9.550 (Kommunen) De skal nok blive brugt til Salvadpark arrangement, minijul, affaldsindsamlingen.
- d. Egne midler: Vi har ca. 68.000 kr.
- e. Medlemstal (fornyelse af kontingent) der er 194 der har betalt og der var 230 stk til en start, nogen skal meldes ud, andre rykkes
Vi skal betale det samme for vores bankforretninger nu i den nye bank, som vi skulle i den gamle.

11. Evt., herunder næste møde

Næste møde er 13. juni:

Dagsorden: Åbent møde i Kildemoseparken vi hænger en seddel op for at reservere pladsen.

Dagsorden: Sportsfest, Skt. Hans, Kildemoseparkfest

- Fremadrettet vil vi have et punkt på dagsordenen med orientering fra kirken. I dag har Anita orienteret om e-sport der kører meget fint i samarbejde med kirken, der sørger for kaffe og mad mm til de medvirkende og lægger lokaler til.
- Der ligger en nabohøring angående ansøgning til en gittermast på 42 meter på Gundsøllillevej 73. Det overlader vi til beboerne i Tågerup.

Anita Stark